
Or.V.0062- 189/10

Protokół Nr 189/10
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 7 stycznia 2010 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 7 stycznia
2010  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Suraż  w  sprawie  przekazania
dofinansowania otrzymanego z NPPDL na przebudowę drogi powiatowej
na odcinku przejście przez Zawyki.

3. Podpisanie  wystąpienia  do  Burmistrza  Supraśla  w  sprawie  zajęcia
stanowiska  w  sprawie  współfinansowania  kosztów  opracowania
dokumentacji na przebudowę drogi na odcinku Grabówka – Sobolewo.

4. Udzielenie odpowiedzi na pismo Mieszkańców wsi Baranki w sprawie 
wykonania inwestycji na drodze powiatowej.

5. Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  celowej  przekazanej  Gminie  Gródek  na
pokrycie  kosztów  prowadzenia  i  finansowania  naprawy  nawierzchni
żwirowej w ciągu drogi powiatowej Wierobie-Mostowlany.

6. Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
przeznaczenia  środków  finansowych  Gminy  na  inwestycje  w  zakresie
dróg powiatowych w 2010 roku.

7. Podjęcie  decyzji  w  kwestii  opracowania  dokumentacji  projektowej
odnośnie wykonania chodników wzdłuż drogi powiatowej na odcinku od
cmentarza  w  Niewodnicy  Kościelnej  do  skrzyżowania  z  drogą
wojewódzką  nr  678  Białystok  –  Wysokie  Mazowieckie  w miejscowości
Niewodnica Koryncka.

8. Podjęcie  decyzji  w  kwestii  opracowania  dokumentacji  projektowej
odnośnie  przebudowy  drogi  powiatowej  nr  1506B  Czaczki  Małe  –
Chodory.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Egzaminacyjnej  dla
nauczyciela  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień  nauczyciela
mianowanego  z  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej  w  Łapach
(469/10).

10. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia kosztów uczestnictwa ekspertów z
listy  ekspertów  wchodzących  w  skład  komisji  egzaminacyjnych  i
kwalifikacyjnych  dla  nauczycieli  ubiegających  się  o  stopień  awansu
zawodowego (470/10).



11. Zaakceptowanie projektu uchwały RPB zmieniającej uchwałę w sprawie
ustalenia  trybu  udzielenia  i  rozliczenia  dotacji  dla  szkół  i  placówek
niepublicznych  wpisanych  do  ewidencji  prowadzonej  przez  Starostę
Białostockiego  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli  prawidłowości  ich
wykorzystania.

12. Udzielenie  pełnomocnictwa  Radcy  Prawnemu  do  reprezentowania
interesów  Powiatu  na  posiedzeniu  Kolegium  RIO  w  dniu  11  stycznia
2010r.

13. Przyjęcie  rozliczenia  przekazanej  dotacji  z  budżetu  powiatu
białostockiego na zakup aparatu do hemodializy przez SP ZOZ w Łapach.

14. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Michałowa  w  sprawie
nabycia nieruchomości położonej w Michałowie przy ul. Gródeckiej.

15. Podjęcie  decyzji  uchylającej  decyzję  w  sprawie  wygaśnięcia  trwałego
zarządu nieruchomością (471/10).

16. Omówienie  kwestii  wykonywania  zjazdów  z  dróg  powiatowych  na
przebudowywanych odcinkach dróg na terenie Gminy Wasilków.

17. Podpisanie ogłoszenia o przetargu nieograniczonym na wynajem lokalu
w budynku przy ul. Słonimskiej.

18. Udzielenie odpowiedzi  dla NZOZ EDMED w sprawie wyrażenia zgody na
przeprowadzenie remontu w wynajmowanym lokalu.

19. Powołanie  członków  komisji  do  przejęcia  nieruchomości  od
Młodzieżowego Klubu  Sportowego  SPRZĄŚLA w Supraślu  w związku  z
zaprzestaniem wynajmu.

20. Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Supraśla  w  sprawie  dokonania
zmiany umowy dzierżawy nieruchomości położonych w Supraślu przy ul.
Konarskiego.

21. Udzielenie  upoważnień  do  reprezentowania  interesów  Powiatu
Białostockiego  przed  Samorządowym  Kolegium  Odwoławczym  w
Białymstoku,  w  sprawach  dotyczących  wniosków  osób  fizycznych  i
prawnych  o  rozpatrzenie  zasadności  wypowiedzenia  dotychczasowych
opłat  rocznych  z  tytułu  wieczystego  użytkowania  gruntów  i  ustalenia
nowych.

22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  nakładów  inwestycyjnych  I
Liceum Ogólnokształcącemu w Łapach (472/10).

23. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przekazania  nakładów  inwestycyjnych
Centrum Edukacji w Supraślu (473/10).

24. Rozpatrzenie pisma Komendy Miejskiej Policji w Białymstoku w sprawie
dofinansowania działalności w roku 2010.

25. Podpisanie  pisma  o  prowadzeniu  Katolickiego  Ośrodka  Wychowania  i
Terapii Uzależnień „Metanoia” przez Caritas Archidiecezji Białostockiej.

26. Zapoznanie  się  z  zawiadomieniem i  decyzją  wydanymi  przez  Wydział
Architektury Starostwa Powiatowego w sprawie pozwoleń na budowę.

27. Zapoznanie  się  z  zawiadomieniem i  decyzją  wydanymi  przez  Podlaski
Urząd  Wojewódzki  odnośnie  nieruchomości  zajętych  pod  drogi
powiatowe.

28. Sprawy różne.
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Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu    nr 188/09 z dnia 31 grudnia 2009 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.

Ad. 2

Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Suraż  w  sprawie  przekazania
dofinansowania otrzymanego z NPPDL na przebudowę drogi powiatowej
na odcinku przejście przez Zawyki.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  porozumienia  z  Gminą  Suraż  w  sprawie  przekazania
dofinansowania  otrzymanego  z  NPPDL  na  przebudowę  drogi  powiatowej  na
odcinku przejście przez m. Zawyki /zał. nr 2/. Starosta Powiatu Białostockiego,
przypomniał  zebranym,  iż  Gmina  składała  wniosek  do  Narodowego  Programu
Przebudowy  Dróg  Lokalnych  2008  –  2011  dotyczący  drogi  powiatowej.
Początkowo  interpretacja  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  była  taka,  iż
wniosek  ten  jest  składany  na  konto  gminy  i  dofinansowanie  na  ww.  drogę
pochodzi  z  puli  przeznaczonej  na  drogi  gminne.  Wniosek  ten  uzyskał
dofinansowanie. Po pewnym czasie pojawiła się jednak interpretacja zaistniałej
sytuacji Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, zgodnie z którą ww.
dofinansowanie powinno pochodzić z puli przeznaczonej na drogi powiatowe. W
chwili obecnej zaistniał problem z przekazaniem dofinansowania na ww. zadanie.

Pani  Hanna  Nikitiuk  –  Radca  Prawny,  wyjaśniła  iż  ww.  sprawa jest  bardzo
ważna dla Gminy Suraż. Urząd Wojewódzki – Wydział Zarządzania Funduszami
Europejskimi  –  prezentuje  stanowisko,  iż  pomiędzy Powiatem Białostockiem, a
Gminą  Suraż  powinno  zostać  zawarte  porozumienie,  którego  wzór  został
przekazany Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku. Podobno już
dwa  powiaty  w  roku  2009,  przekazały  w  ten  sposób  pieniądze  gminom  na
realizację zadań. Pieniądze te nie mogą zostać przekazane gminie bezpośrednio,
ponieważ  znajdują  się  one  u  Wojewody  na  paragrafie  „drogi  powiatowe”.
Pieniądze z tej puli może otrzymać tylko powiat, gdyż tylko powiat legitymuje się
prawem własności.  Urzędnicy  Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego,  tłumaczą  iż
inaczej  nie  można  postąpić,  w  związku  z  wytycznymi  przedłożonymi  przez
Ministerstwo Spraw Wewnętrznych  i  Administracji.  Na pytanie,  o  podstawę na
jakiej można taką dotację przekazań Powiatowi, gdy wnioskodawcą jest Gmina,
Pani  Wanda  Skorupka,  wyjaśniła  iż  za  podstawę  służy  zapis  w  budżecie
Województwa, iż są to środki przeznaczone na drogi powiatowe. Zapytano czy w
takim  przypadku  Powiat  może  wstąpić  w  prawa  Gminy.  Powiat  byłby  wtedy
bezpośrednio  inwestorem,  byłby  stroną  umowy.  Gmina  udzieliłaby  Powiatowi
pomocy  finansowej.  Z  punktu  widzenia  Gminy  Suraż  najważniejsze  jest  to  by
zadanie zostało wykonane i nie ma znaczenia kto będzie to zadanie prowadził.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła  iż
przejęcie do realizacji ww. zadania przez Powiat jest jak najbardziej prawidłowym
rozwiązaniem. Wyjaśniła, iż w przypadku gdyby Powiat zawarł ww. porozumienie,
nie będzie ono możliwe do zrealizowania, gdyż nie można przekazywać dotacji
celowych, a taką jest dofinansowanie z Narodowego Programu Przebudowy Dróg
Lokalnych 2008 – 2011. 
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Pani  Hanna  Nikitiuk  –  Radca  Prawny,  wskazała  jednak,  iż  przeszkodą  do
zawarcia  umowy  cesji,  pomiędzy  Gminą  a  Powiatem  jest  otrzymanie
dofinansowania na dwa zadania w ramach NPPDL.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku,
wyjaśnił że Powiat Białostocki składał dwa wnioski o dofinansowanie w ramach
NPPDL, ale tylko jeden wniosek uzyskał dofinansowanie. Drugi wniosek znajduje
się na trzeciej pozycji na liście rezerwowej.

Pani Hanna Nikitiuk – Radca Prawny, wyjaśniła iż w takim przypadku można
zawrzeć pomiędzy Gminą a Powiatem umowę, na podstawie której Gmina sceduje
swoje prawa do dofinansowania na rzecz Powiatu i Powiat jako inwestor wykona
zadanie  przebudowa  drogi  powiatowej  na  odcinku  przejście  przez  m.  Zawyki.
Gmina przekazuje również pomoc finansową Powiatowi na realizację ww. zadania.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku,
zauważył iż należy skonsultować to rozwiązanie z Urzędem Wojewódzkim.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  po  zapoznaniu  się  z  zaistniałą
sytuacją, jednogłośnie postanowił nie podpisywać ww. porozumienia.

Zarząd Powiatu Białostockiego przekazał ww. sprawę do dalszego
prowadzenia Powiatowemu Zarządowi Dróg w Białymstoku oraz Radcom
Prawnym,  w  celu  skonsultowania  zaproponowanego  rozwiązania  z
Podlaskim Urzędem Wojewódzkim.  

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku, Racom Prawnym oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów.

Ad. 3

Podpisanie wystąpienia do Burmistrza Supraśla w sprawie zajęcia
stanowiska  w  sprawie  współfinansowania  kosztów  opracowania
dokumentacji na przebudowę drogi na odcinku Grabówka – Sobolewo.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał  zebranych z
wystąpieniem do Burmistrza Supraśla w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie
współfinansowania kosztów opracowania dokumentacji na przebudowę drogi na
odcinku Grabówka – Sobolewo /zał. nr 3/.

Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku,
omówił szczegóły ww. zagadnienia. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
ww. wystąpienia, upoważniając do jego podpisania Pana Wiesława Pusza
– Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 4/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Mieszkańców  wsi  Baranki  w
sprawie wykonania inwestycji na drodze powiatowej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
propozycję odpowiedzi na pismo Mieszkańców wsi Baranki w sprawie wykonania
inwestycji na drodze powiatowej /zał. nr 5/.
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Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił, w ww. sprawę.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zauważył iż ww. pismo
wymaga naniesienia pewnych poprawek. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  odpowiedzi,  po  uprzednim  naniesieniu  zmian  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Przyjęcie rozliczenia dotacji celowej przekazanej Gminie Gródek na
pokrycie  kosztów  prowadzenia  i  finansowania  naprawy  nawierzchni
żwirowej w ciągu drogi powiatowej Wierobie - Mostowlany.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, odczytał rozliczenie
dotacji celowej przekazanej Gminie Gródek na pokrycie kosztów prowadzenia i
finansowania naprawy nawierzchni żwirowej w ciągu drogi powiatowej Wierobie –
Mostowlany. 

Wyjaśnienia w ww. sprawie przedłożyła Pani  Maria Borodziuk – Skarbnik
Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
rozliczenie,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana Wiesława Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 6/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 6

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie
przeznaczenia  środków  finansowych  Gminy  na  inwestycje  w  zakresie
dróg powiatowych w 2010 roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
pismo  Burmistrza  Choroszczy  w  sprawie  przeznaczenia  środków  finansowych
Gminy na inwestycje w zakresie dróg powiatowych w 2010 roku /zał. nr 7/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegóły ww. kwestii.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła,  iż
wcześniejsze  ustalenia  odnośnie  zadania  przebudowy  drogi  powiatowej
Niewodnica  Kościelna  –  Klepacze  wymieniały  kwotę  500 000  złotych,  a  nie
400 000 złotych.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił,  iż przeprowadził w ww. sprawie rozmowy z Burmistrzem
Choroszczy.  W  chwili  obecnej  Burmistrz  nie  może  zapisać  więcej  środków  w
budżecie  Gminy  na  ww.  zadanie,  gdyż  nie  dysponuje  wolnymi  środkami.
Jednocześnie  Burmistrz  zobowiązał  się  w  rozmowie,  że  jeśli  przetarg  zostanie
rozstrzygnięty za kwotę wyższą będzie starał się sprostać wymaganiom przetargu
i  znaleźć  dodatkowe  środki.  Dyrektor  PZD,  poinformował,  iż  Gmina  posiada
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zabezpieczoną w budżecie kwotę 400 000 złotych, ale nie została podjęta jeszcze
przez  Radę  Miejską  uchwała  o  udzieleniu  pomocy  finansowej  Powiatowi
Białostockiemu,  wobec  czego  nie  można  jeszcze  wprowadzać  tej  kwoty  do
budżetu Powiatu i zawrzeć odpowiedniej umowy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  celu  analizy  i
przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Podjęcie decyzji w kwestii opracowania dokumentacji projektowej
odnośnie wykonania chodników wzdłuż drogi powiatowej na odcinku od
cmentarza  w  Niewodnicy  Kościelnej  do  skrzyżowania  z  drogą
wojewódzką nr  678 Białystok –  Wysokie  Mazowieckie  w miejscowości
Niewodnica Korycka.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w sprawie podjęcia
decyzji  w  kwestii  opracowania  dokumentacji  projektowej  odnośnie  wykonania
chodników  wzdłuż  drogi  powiatowej  na  odcinku  od  cmentarza  w  Niewodnicy
Kościelnej  do  skrzyżowania  z  drogą  wojewódzką  nr  678  Białystok  –  Wysokie
Mazowieckie w miejscowości Niewodnica Korycka /zał. nr 8/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
opracowanie ww. dokumentacji, pod warunkiem pokrycia 50% kosztów
jej opracowania przez Gminę Turośń Kościelna.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Podjęcie decyzji w kwestii opracowania dokumentacji projektowej
odnośnie  przebudowy  drogi  powiatowej  nr  1506B  Czaczki  Małe  –
Chodory.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z  wnioskiem Dyrektora  Powiatowego  Zarządu Dróg  w  Białymstoku  w
sprawie  podjęcia  decyzji  odnośnie  opracowania  dokumentacji  projektowej  na
przebudowę drogi powiatowej nr 1506B Czaczki Małe – Chodory /zał. nr 9/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
opracowanie ww. dokumentacji, pod warunkiem pokrycia 50% kosztów
jej opracowania przez gminę Turośń Kościelna.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla
nauczyciela  ubiegającego  się  o  awans  na  stopień  nauczyciela
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mianowanego  z  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej  w  Łapach
(469/10).

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla
nauczyciela ubiegającego się o  awans na stopień nauczyciela mianowanego z
Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Łapach /zał. nr 10/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, omówiła szczegóły ww. sprawy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
469/10  z  dnia  7  stycznia  2010  roku  w  sprawie  powołania  Komisji
Egzaminacyjnej  dla  nauczyciela  ubiegającego  się  o  awans na  stopień
nauczyciela mianowanego z Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w
Łapach /zał. nr 11/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 10

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  pokrycia  kosztów  uczestnictwa
ekspertów  z  listy  ekspertów  wchodzących  w  skład  komisji
egzaminacyjnych i  kwalifikacyjnych dla nauczycieli  ubiegających się o
stopień awansu zawodowego (470/10).

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu projekt uchwały w sprawie pokrycia kosztów uczestnictwa ekspertów z
listy ekspertów wchodzących w skład komisji egzaminacyjnych i kwalifikacyjnych
dla nauczycieli ubiegających się o stopień awansu zawodowego /zał. nr 12/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
470/10  z  dnia  7  stycznia  2010  roku  w  sprawie  pokrycia  kosztów
uczestnictwa ekspertów z listy ekspertów wychodzących w skład komisji
egzaminacyjnych i  kwalifikacyjnych dla nauczycieli  ubiegających się o
stopień awansu zawodowego /zał. nr 13/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Ad. 11

Zaakceptowanie  projektu  uchwały  RPB  zmieniającej  uchwałę  w
sprawie  ustalenia  trybu  udzielenia  i  rozliczenia  dotacji  dla  szkół  i
placówek  niepublicznych  wpisanych  do  ewidencji  prowadzonej  przez
Starostę Białostockiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich
wykorzystania.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt  uchwały  Rady Powiatu  Białostockiego zmieniającej  uchwałę  w sprawie
ustalenia trybu udzielenia i rozliczenia dotacji dla szkół i placówek niepublicznych
wpisanych do ewidencji prowadzonej przez Starostę Białostockiego oraz trybu i
zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania /zał. nr 14/. 
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Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  wyjaśniła,  iż  11  stycznia  2010  roku  odbędzie  się
posiedzenie  Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  podjęcia
rozstrzygnięcia nadzorczego dotyczącego uchwały Rady Powiatu Białostockiego
nr  XXXVIII/358/09  z  dnia  26  listopada  2009  roku.  RIO  zakwestionowało  kilka
zapisów  uchwały,  które  powielają  zapisu  ustawy  o  systemie  oświaty.  Stąd
przedłożony  został  do  akceptacji  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  ww.  projekt.
Ponadto  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego
zwróciła się z wnioskiem do zebranych o upoważnienie Członka Zarządu Powiatu
Białostockiego  do  podpisania  pisma  z  wyjaśnieniami  do  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego zmieniającej uchwałę w sprawie
ustalenia  trybu  udzielenia  i  rozliczenia  dotacji  dla  szkół  i  placówek
niepublicznych  wpisanych  do  ewidencji  prowadzonej  przez  Starostę
Białostockiego  oraz  trybu  i  zakresu  kontroli  prawidłowości  ich
wykorzystania, kierując go pod obrady Komisji Budżetu i Finansów oraz
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej w celu zaopiniowania oraz
pod obrady XLII Sesji Rady Powiatu Białostockiego w celu uchwalenia. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  pisma  z  wyjaśnieniami  do  kolegium  RIO  Pana  Wiesława
Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 15/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 12

Udzielenie pełnomocnictwa Radcy Prawnemu do reprezentowania
interesów  Powiatu  na  posiedzeniu  Kolegium  RIO  w  dniu  11  stycznia
2010r.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
pełnomocnictwo  Radcy  Prawnemu  do  reprezentowania  interesów  Powiatu  na
posiedzeniu Kolegium RIO w dniu 11 stycznia 2010 roku.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, zwróciła się z wnioskiem do zebranych o podpisanie
upoważnienia  dla  Radcy  Prawnego  do  reprezentowania  interesów  Powiatu
Białostockiego  na  posiedzeniu  Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w
Białymstoku  w  dniu  11  stycznia  2010  roku.  Poinformowała  iż,  ww.
pełnomocnictwo  dotyczy  posiedzenia  nadzorczego  Kolegium  RIO  w  sprawie
podjęcia  rozstrzygnięcia  nadzorczego  dotyczącego  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego nr XXXVIII/358/09 z dnia 26 listopada 2009 roku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania pełnomocnictwa dla Radcy Prawnego Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Ireneusza Ordziejewskiego –
Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 16/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 13
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Przyjęcie  rozliczenia  przekazanej  dotacji  z  budżetu  Powiatu
Białostockiego na zakup aparatu do hemodializy przez SP ZOZ w Łapach.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
rozliczenie  dotacji  przekazanej  z  budżetu  Powiatu  Białostockiego  na  zakup
aparatu do hemodializy przez SP ZOZ w Łapach /zał. nr 17/. 

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, omówiła szczegóły ww. zagadnienia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  przyjął  rozliczenie
ww. dotacji. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 14

Udzielenie odpowiedzi na pismo Burmistrza Michałowa w sprawie
nabycia nieruchomości położonej w Michałowie przy ul. Gródeckiej.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu projekt odpowiedzi na pismo Burmistrza Michałowa w sprawie nabycia
nieruchomości położonej w Michałowie przy ul. Gródeckiej /zał. nr 18/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Dyrektor  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  omówiła  szczegóły  ww.  zagadnienia.  Pani  Maria
Marciszewska,  poinformowała,  iż  Wydział  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania
Kryzysowego  dokonał  analizy  sytuacji  związanej  z  Biblioteką  Gminną  w
Michałowie.  Okazało się,  że w Michałowie jest  dość dużo pustych hal,  które z
chęcią przyjmą Bibliotekę, tylko nie wiadomo z jakich przyczyn Kierownik nie chce
się do nich przenieść na czas remontu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww. odpowiedzi, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 19/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  oraz  Wydziałowi  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości.

Ad. 15

Podjęcie  decyzji  uchylającej  decyzję  w  sprawie  wygaśnięcia
trwałego zarządu nieruchomością (471/10).

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem decyzji uchylającej decyzję w sprawie wygaśnięcia trwałego
zarządu nieruchomością /zał. nr 20/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  decyzję  nr
471/10  uchylającą  decyzję  w  sprawie  wygaśnięcia  trwałego  zarządu
nieruchomością /zał. nr 21/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Geodezji Katastru
i Nieruchomości.

Ad. 16
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Omówienie kwestii wykonywania zjazdów z dróg powiatowych na
przebudowywanych odcinkach dróg na terenie Gminy Wasilków.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Antoniego Pełkowskiego –
Burmistrza  Wasilkowa  oraz  Pana  Andrzeja  Biegańskiego  –  Radcę  Prawnego.
Poprosił o przedstawienie kwestii wykonywania zjazdów z dróg powiatowych na
przebudowywanych odcinkach dróg.

Pan  Antoni  Pełkowski  –  Burmistrz  Wasilkowa  poinformował,  iż  chciałby
wyjaśnić  kwestię  wykonywania  bądź  niewykonywania  zjazdów  z  dróg
powiatowych na prywatne działki na terenie Gminy Wasilków. Najważniejszym w
tej kwestii zagadnieniem jest to czy zjazdy te istnieją czy nie. Z punktu widzenia
właściciela  posesji  zjazdy  te  są  legalne.  Prawnie  nie  ma pojęcia  nielegalnego
zjazdu.  Właściciele  działek  często  legitymują  się  tym,  że  mieszkają  w  danym
miejscu od dawna i zawsze w tym miejscu był zjazd. W końcu lat sześćdziesiątych
na początku lat  siedemdziesiątych,  gdy była budowana droga.  Przedstawiciele
zarządcy  drogi  ustalili  miejsca  zjazdów.  Ustawa  o  dogach  publicznych  z  roku
1962, w art. 39 punkt 2 stwierdzała, że urządzenie zjazdu w przypadku budowy
bądź  przebudowy  drogi  należy  do  zarządcy  drogi.  Do  roku  2009  nikt  nie
kwestionował istnienia tych zjazdów, aż do chwili gdy Powiatowy Zarząd Dróg w
Białymstoku zaczął wzywać właścicieli działek do wykonania czynności formalno –
prawnych, występowania o pozwolenie na wykonanie zjazdów na działki. Ustawa
prawo o drogach publicznych z 1985 roku mówi art. 29 punkt 2, że w przypadku
budowy  bądź  przebudowy  drogi  budowa  bądź  przebudowa  zjazdu  dotychczas
istniejącego należy do zarządcy drogi. Zjazdy, które nie są uwzględnianie przez
Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  istnieją,  jeśli  tak  nie  jest  to  należy
udowodnić, że zjazdy te nie istnieją. Na takiej podstawie można wzruszać decyzje
dotyczące pozwolenia na budowę. Jeśli zarządca drogi, wykona drogę i wykona
rów  melioracyjny  i  właściciel  nie  będzie  mógł  zjechać  na  swoją  działkę,  to
zapewne  wystąpi  na  drogę  sądową,  gdyż  nie  będzie  mógł  władać  swoją
własnością.  Burmistrz  Wasilkowa  wyjaśnił,  kiedy  to  po  stronie  właściciela
spoczywa  obowiązek  zalegalizowania  zjazdu.  Pan  Antoni  Pełkowski,  poprosił  o
zrewidowanie punktu widzenia Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku, w tej
kwestii. Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku, nie ma prawa zmuszać właścicieli
nieruchomości  do  występowania  o  budowę  zjazdów,  a  PZD  ma  obowiązek
zapewnić dotychczasowe zjazdy.

Pan  Andrzej  Biegański  –  Radca  Prawny,  wyjaśnił,  iż  literalna  wykładnia
przepisu wyraźnie wskazuje na to, że pozwolenie na lokalizację bądź przebudowę
zjazdu może mieć miejsce tylko wtedy gdy następuje przebudowa albo zmienia
się  lokalizacja  zjazdu.  Jeśli  zjazd  istnieje  czyli  został  wybudowany  podczas
obowiązywania  poprzednich  ustaw  prawa  o  drogach  publicznych  należy
respektować istniejący stan rzeczy. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  iż  PZD dysponuje  opinią  Radców Prawnych Ministerstwa
Infrastruktury.  W  ustawie  napisane  jest,  że  zarządca  przebudowuje  zjazdy
dotychczas  istniejące.  Jeśli  dotychczas  istnieje wydeptany pas drogi  pomiędzy
drogą  a  nieruchomością.  Czy  ten  istniejący  zjazd  gruntowy  jest  istniejącym
zjazdem w rozumieniu prawa o drogach publicznych. Jest to tylko dostęp do drogi
publicznej,  w  rozumieniu  ustawy  o  planowaniu  zagospodarowania
przestrzennego. Realizacja tego dostępu to zupełnie odrębna sprawa. Zjazd jest
budowlą.

Pan Antoni  Pełkowski  – Burmistrz Wasilkowa, podał  definicję zjazdu czyli
połączenia drogi publicznej z nieruchomością położoną przy drodze, stanowiące

10



bezpośrednie  miejsce  dostępu  do  drogi  publicznej  w  rozumieniu  przepisów  o
planowaniu  zagospodarowania  przestrzennego.  Jeśli  działka  jest  położona  przy
skrzyżowaniu dróg o wyższej kategorii z drogą niższej kategorii to zjazd może być
z drogi o niższej kategorii, ale nie może zachodzić sytuacja w której zjazdu nie
ma.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  wyjaśnił  iż  w  jego  ocenie  jest  to  nieformalny  dostęp  do  drogi.
Pozwolenie  na  budowę  dotyczy  przebudowy  drogi.  Zjazd  nie  jest  elementem
drogi.  Pozwolenie na budowę drogi  nie dotyczy w żadnym przypadku zjazdów.
Natomiast nałożono na zarządcę drogi obowiązek wykonania zjazdów dotychczas
istniejących.  Wobec czego nie ma mowy u uchylaniu pozwoleń na budowę ze
względu na nie wykonanie zjazdów.

Pan Adam Biegański – Radca Prawny, zauważył iż nie wykonanie zjazdów
na remontowanym bądź przebudowywanym odcinku drogi, niewątpliwie narusza
interes osób trzecich. Nawet jeśli decyzja zachowa swoją ważność, to pozostanie
kwestia odpowiedzialności cywilnej. Człowiek został pozbawiony dostępu do drogi
publicznej.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski,  wyjaśnił,  iż  wykonanie  zjazdu wymaga odrębnego pozwolenia na
budowę, gdyż zjazd jest budowlą. Taka regulacja zawarta jest w ustawie prawo
budowlane.  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  wystąpił  z
wnioskiem do Radcy Prawnego Starostwa Powiatowego o przygotowanie opinii
prawnej w kwestii konsekwencji wykonania zjazdu jako budowli bez pozwolenia
na budowę.

Burmistrz Wasilkowa, wyjaśnił iż zjazdy były wybudowane kilkadziesiąt lat
temu i nie zachodzi taka sytuacja, że jeśli raz coś było wybudowane to ponownie
trzeba coś wybudować. Te zjazdy już są.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, zapytał jak można stwierdzić, które zjazdy są wykonane, a które są
tylko wydeptanymi pasami.

Pani  Elżbieta  Karina  Kurzewska  –  Dyrektor  Wydziału  Architektury,
zauważyła iż wszystko tu sprowadza się do ustalenia co to są istniejące zjazdy.
Potwierdziła,  iż  zjazdy  przestały  być  elementami  drogi.  W  pozwoleniach  na
budowę drogi w chwili  obecnej nie znajdują się nowe zjazdy. Zjazdy są objęte
odrębnymi  opracowaniami.  Dyrektor  Wydziału  Architektury  wyjaśniła,  iż
pozwolenie na budowę dotyczące drogi Wasilków – Wólka Poduchowna – Mostek –
Rybniki, będzie wydawane na podstawie tzw. „specustawy”, wobec czego bardzo
trudno będzie wzruszyć ww. decyzję. 

Pan  Andrzej  Biegański  –  Radca  Prawny,  zauważył  iż  nie  wyklucza  to
możliwość dochodzenia odszkodowań na drodze powództw cywilnych.

Pani Hanna Nikitiuk – Radca Prawny, zauważyła iż zgodnie z definicją droga
jest  budowlą.  Zjazdy  też  są  budowlami.  Stanowią  połączenia  nieruchomości  z
drogą  publiczną.  Logiczne  i  zasadne  wydaje  się  przy  przebudowie  dróg
budowanie również zjazdów. Zasadne wydaje się takie interpretowanie art. 29 ust
2 ustawy prawo o drogach publicznych z 1985 roku. Rozumienie, że sam fakt
istnienia dojazdu do nieruchomości czy do pola wystarczy by go uznać. Nie musi
być to zjazd utwardzony. Fakt istnienia zjazdów nie musi być udowadniany.

Pani  Elżbieta  Karina  Kurzewska  –  Dyrektor  Wydziału  Architektury,
zauważyła  iż  trudno  jest  uznać  za  nieistniejący  zajazd,  który  prowadzi  do
nieruchomości która istniej już od kilkudziesięciu lat. Trudno wymagać, by ludzie
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wykonywali zjazdy wzdłuż nieutwardzonych nawierzchni drogowych.

Pan  Antoni  Pełkowski  –  Burmistrz  Wasilkowa,  zauważył,  iż  w  przypadku
wykonywania  przejścia  przez  miejscowości,  obniżenie  krawężnika  w  miejscu
zjazdu, bądź położnie bardziej wytrzymałej kostki brukowej nie powinno stanowić
problemu.  W  innym  przypadku  należy  pamiętać  o  tym,  że  mieszkańcy  będą
jeździć po takim chodniku i  łamać jego krawędzie. Jest  to działanie całkowicie
nieuzasadnione. Tym bardziej, że cały problem polega tu na interpretacji pojęć
prawnych.

Pani  Elżbieta  Karina  Kurzewska  –  Dyrektor  Wydziału  Architektury,
zauważyła, iż największy problem stanowią tu zjazdy wykonywane na pola, tam
gdzie robi się rowy odwadniające. 

Pan  Antoni  Pełkowski  –  Burmistrz  Wasilkowa,  wyjaśnił,  iż  chodzi  tu  o
wykonanie utwardzonego zjazdu umożliwiającego rolnikowi dojazd do pola.

Pan  Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zapytał  co  można
zrobić  żeby  opracowywana  dokumentacja  uwzględniała  istniejące  zjazdy,
akceptując interpretację,  ze zjazdy istniejące są to wszystkie zjazdy istniejące
faktycznie, a nie tylko te uwzględnione na mapach.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, zwrócił się z wnioskiem do Radcy Prawnego Starostwa Powiatowego
o wydanie opinii prawnej w kwestii definicji istniejącego zjazdu.

Pani  Elżbieta  Karina  Kurzewska  -  Dyrektor  Wydziału  Architektury,
zauważyła iż niemożliwe jest udowodnienie nieistnienia zjazdu.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła  iż
wykonywanie ww. zjazdów jest jedynie wolą Zarządu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wyraził  opinię,  iż
Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku, powinien wykonywać zjazdy na
posesje, przy remontowanych bądź budowanych drogach powiatowych.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 17

Podpisanie ogłoszenia o przetargu nieograniczonym na wynajem
lokalu w budynku przy ul. Słonimskiej.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem ogłoszenia o przetargu nieograniczonym na wynajem lokalu w budynku
przy ul. Słonimskiej /zał. nr 22/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
ogłoszenie,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 23/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 18
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Udzielenie  odpowiedzi   dla  NZOZ  EDMED  w  sprawie  wyrażenia
zgody na przeprowadzenie remontu w wynajmowanym lokalu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
propozycją  odpowiedzi  dla  NZOZ  EDMED  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
przeprowadzenie remontu w wynajmowanym lokalu /zał. nr 24/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  omówiła
szczegółowo ww. kwestię.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pismo,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 25/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 19

Powołanie  członków  komisji  do  przejęcia  nieruchomości  od
Młodzieżowego Klubu Sportowego SPRZĄŚLA w Supraślu w związku z
zaprzestaniem wynajmu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu  propozycję  pisma  do  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu,
informującego o powołaniu dwóch członków komisji do przejęcia nieruchomości
od Młodzieżowego Klubu Sportowego SPRZĄŚLA w Supraślu.

Pani Anna Szczepańska – Sekretarz Powiatu Białostockiego, wyjaśniła, iż w
związku z tym, że ww. nieruchomości pozostają w zarządzie Centrum Edukacji w
Supraślu, ww. komisja musi zostać uzupełniona o przedstawicieli tej placówki.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pismo,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 26/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 20

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Supraśla  w  sprawie
dokonania  zmiany  umowy  dzierżawy  nieruchomości  położonych  w
Supraślu przy ul. Konarskiego.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego zapoznał zebranych z
pismem  Burmistrza  w  sprawie  dokonania  zmiany  umowy  dzierżawy
nieruchomości  położonych  w  Supraślu  przy  ul.  Konarskiego  oraz  przedstawił
informację Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości w tej sprawie /zał. nr 27 -
28/. Wyjaśnił zebranym, iż w związku z decyzją Starosty Powiatu Białostockiego, o
ustaleniu lokalizacji  drogi  gminnej,  Gmina Supraśl  przejęła na własność działki
położone  w Supraślu  przy ul.  Konarskiego.  Przejęte działki  stanowiły  własność
Powiatu Białostockiego. W chwili obecnej Zarządowi Powiatu Białostockiego został
przedłożony  wniosek  o  wszczęcie  postępowania  administracyjnego  w  kwestii
ustalenia  odszkodowania  za  przejęte przez  Gminę  Supraśl  działki  /zał.  nr  29/.
Następnym etapem postępowania będzie wyłączenie z niego Starosty Powiatu
Białostockiego i  wskazanie przez Wojewodę Podlaskiego organu właściwego do
ustalenia odszkodowania.
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Zarząd  Powiatu  Białostockiego  przy  jednym  głośnie
„wstrzymującym się” zaakceptował wniosek o wszczęcie postępowania
administracyjnego w sprawie ustalenia i wypłacenia odszkodowania na
rzecz Powiatu Białostockiego za działki  położone w Supraślu  przy ul.
Konarskiego,  upoważniając  do  jego  podpisania  Panią  Barbarę
Grabowską  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
/zał. nr 30/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 21

Udzielenie pełnomocnictw do reprezentowania interesów Powiatu
Białostockiego  przed  Samorządowym  Kolegium  Odwoławczym  w
Białymstoku,  w  sprawach  dotyczących  wniosków  osób  fizycznych  i
prawnych o  rozpatrzenie  zasadności  wypowiedzenia  dotychczasowych
opłat  rocznych z  tytułu wieczystego użytkowania  gruntów i  ustalenia
nowych.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu  projekty  pełnomocnictw  do  reprezentowania  interesów  Powiatu
Białostockiego przed Samorządowym Kolegium Odwoławczym w Białymstoku, w
sprawach  dotyczących  wniosków  osób  fizycznych  i  prawnych  o  rozpatrzenie
zasadności wypowiedzenia dotychczasowych opłat rocznych z tytułu wieczystego
użytkowania gruntów i ustalenia nowych /zał. nr 31 - 33/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
pełnomocnictwa, upoważniając do ich podpisania Pana Wiesława Pusza –
Starostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Ireneusza Ordziejewskiego –
Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 34 – 36/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 22

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nakładów inwestycyjnych
I Liceum Ogólnokształcącemu w Łapach (472/10).

Pan Wiesław Pusz - Starosta Powiatu Białostockiego zapoznał zebranych z
projektem uchwały  w  sprawie  przekazania  nakładów inwestycyjnych  I  Liceum
Ogólnokształcącemu w Łapach /zał. nr 37/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła,  iż
uchwała  ta  dotyczy  przekazania  nakładów  inwestycyjnych  poniesionych  na
zadanie  „Adaptacja  pomieszczeń  na  potrzeby  Archiwum państwowego  zasobu
geodezyjnego i kartograficznego PODGIK w Łapach”.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
472/10 z dnia  7 stycznia  2010 roku w sprawie przekazania  nakładów
inwestycyjnych I Liceum Ogólnokształcącemu /zał. nr 38/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.
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Ad. 23

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania nakładów inwestycyjnych
Centrum Edukacji w Supraślu (473/10).

Pan  Wiesław  Pusz  -  Starosta  Powiatu  Białostockiego  odczytał  Członkom
Zarządu  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  nakładów  inwestycyjnych
Centrum Edukacji w Supraślu /zał. nr 39/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, wyjaśniła iż ww.
uchwała  dotyczy  przekazania  nakładów  poniesionych  na  termomodernizację
budynku  dydaktycznego  z  salą  w  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  oraz
termomodernizację budynku internatu przy Centrum Edukacji w Supraślu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
473/10 z  dnia  7 stycznia  2010 roku w sprawie przekazania nakładów
inwestycyjnych Centrum Edukacji w Supraślu /zał. nr 40/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 24

Rozpatrzenie  pisma  Komendy  Miejskiej  Policji  w  Białymstoku  w
sprawie dofinansowania działalności w roku 2010.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław  Pusz,  odczytał  pismo
Komendy Miejskiej Policji w Białymstoku w sprawie dofinansowania działalności w
roku 2010 /zał. nr 41/.

Pan  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła  iż  w
autopoprawkach do projektu budżetu Powiatu Białostockiego na rok 2010, ujęto
kwotę 100 000 złotych. Jest to kwota, która może zostać przeznaczona wyłącznie
na zakup sprzętu informatycznego i technik specjalnych. Powiat Białostocki nie
ma możliwości finansowania ze swego budżetu zakupu materiałów biurowych i
eksploatacyjnych na potrzeby komisariatów. Sprawa zabezpieczenia środków na
nagrodę  dla  najlepszego  dzielnicowego  Powiatu  Białostockiego  sprawa  jest
otwarta. W trakcie roku powinna zostać uzgodniona formuła konkursu pomiędzy
Powiatem Białostockim a Komendą Miejską Policji w Białymstoku.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 25

Podpisanie  pisma  o  prowadzeniu  Katolickiego  Ośrodka
Wychowania i Terapii Uzależnień „Metanoia” przez Caritas Archidiecezji
Białostockiej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
propozycją  pisma  o  prowadzeniu  Katolickiego  Ośrodka  Wychowania  i  Terapii
Uzależnień „Metanoia” przez Caritas Archidiecezji  Białostockiej  oraz informacją
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie o współpracy Powiatu Białostockiego z
Caritas Archidiecezji Białostockiej w zakresie katolickiego ośrodka wychowania i
terapii uzależnień „Metanoia” w Czarnej Białostockiej /zał. nr 42/.
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Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  pisma,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana Wiesława Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 43/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi
Organizacyjnemu.

Ad. 26

Zapoznanie  się  z  zawiadomieniem  i  decyzją  wydanymi  przez
Wydział  Architektury  Starostwa Powiatowego w sprawie pozwoleń na
budowę.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, odczytał zebranym:

-  zawiadomienie  o  wszczęciu  na  wniosek  Gminy  Czarna  Białostocka
postępowania  w  sprawie  wydania  pozwolenia  na  budowę  obejmującego
przebudowę  ulicy  Fabrycznej  od  skrzyżowania  z  ulicą  Wrzosową  do  terenu
Podlaskiego Parku Przemysłowego wraz z towarzyszącą infrastrukturą techniczną
oraz  przebudowę  istniejących  i  budowę  nowych  dróg  i  parkingu  na  terenie
Podlaskiego  Parku  Przemysłowego  wraz  z  towarzyszącą  infrastrukturą
techniczną /zał. nr 44/,

-  decyzję  nr  1818  w  sprawie  zatwierdzenia  projektu  budowlanego  i
udzielenia Mazowieckiej  Spółce Gazownictwa sp. z o.o.  pozwolenia na budowę
gazociągu średniego ciśnienia do budynków mieszkalnych przy ul. Ciołkowskiego i
Jodłowej, położonych w Grabówce gm. Supraśl /zał. nr 45/.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. zawiadomieniem
i decyzją.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziałowi Architektury.

Ad. 27

Zapoznanie  się  z  zawiadomieniem  i  decyzją  wydanymi  przez
Podlaski Urząd Wojewódzki odnośnie nieruchomości zajętych pod drogi
powiatowe.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym:

- decyzję Wojewody Podlaskiego stwierdzającą nabycie z mocy prawa przez
Powiat Białostocki własności działki nr 226/2 o powierzchni 0,0012 ha, położoną w
obrębie Lubejki, gmina Turośń Kościelna /zał. nr 46/,

- zawiadomienie, iż w sprawie z wniosku Zarządu Powiatu Białostockiego
GKN.II.D.7002-11-112/09  o  wznowienie  postępowania  i  uchylenie  ostatecznej
decyzji Wojewody Podlaskiego WG.IV.GS.77230-62/8/07 z dnia 18 lipca 2007 roku,
wznowiono postępowanie /zał. nr 47/.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. zawiadomieniem
i decyzją.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.
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Ad. 28

Sprawy różne.

W sprawach różnych Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,
zapoznał  Członków  Zarządu  z  informacjami  prasowymi  na  temat  rozmów
pomiędzy  Powiatem Białostockim  a  Gminą  Łapy  w  sprawie  przekazania  bądź
sprzedaży dla Gminy nieruchomości przy ul. Piaskowej 9 w Łapach /zał. nr 48/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego do podpisania pisma,
skierowanego do Urzędu Miejskiego w Łapach w tej sprawie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Sekretarz  Powiatu
Białostockiego.

Ponadto  Członkowie  zarządu  Powiatu  Białostockiego  zapoznali  się  z
zawiadomieniem  Marszałka  Województwa  Podlaskiego  o  przystąpieniu  do
sporządzenia  zmiany  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Województwa
Podlaskiego,  dotyczącego  lokalizacji  lotniska  regionalnego  dla  Województwa
Podlaskiego  na  obszarze  wsi  Sawino  –  Saniki  –  Bagienki  w  Gminie  Tykocin,
zamiast na obszarze wsi Topolany i Potoka w Gminie Michałowo /zał. nr 49/.

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego  posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 7 stycznia 2010 roku dobiegło końca o godzinie
1420. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Barbara Grabowska – Członek Komisji
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
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